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Abstract (en)
[origin: WO2018229205A1] The invention relates to an apparatus (1), in particular a roll cross cutter, for forming a shingled stream of underlapping
or overlapping sheets (3), in particular paper or cardboard sheets, comprising a transport device for transporting sheets, a shingling device (10) for
underlapping or overlapping of the sheets (3) at least in some regions, a braking device (17) following the shingling device in the transport direction
(X) of the sheets (3) for braking of shingled sheets (3), in particular by the formation of a brake gap for the passage of sheets (3) brought together
in a shingled manner, and a cross-cutting device (5) upstream of the shingling device (10) for cutting a material strip into individual sheets (3).
According to the invention, an intake section (24, 25) is provided between the shingling device (10) and the braking device (17) for intake and further
transport of a sheet (3), trailing in the shingled stream, into the braking device (17).

Abstract (de)
Dargestellt und beschrieben ist eine Vorrichtung (1), insbesondere Rollenquerschneider, zur Bildung eines Schuppenstroms von unter- oder
überlappenden Bögen (3), insbesondere von Papier- oder Kartonbögen, mit einer Transporteinrichtung zum Transport von Bögen, mit einer
Schuppeinrichtung (10) zur bereichsweisen Unter- oder Überlappung der Bögen (3), mit einer der Schuppeinrichtung in Transportrichtung (X) der
Bögen (3) nachfolgenden Bremseinrichtung (17) zum Abbremsen von geschuppten Bögen (3), insbesondere durch Ausbildung eines Bremsspaltes
für den Durchlauf von geschuppt zusammengeführten Bögen (3), und mit einer der Schuppeinrichtung (10) vorgelagerten Querschneideeinrichtung
(5) zum Schneiden eines Materialbandes in einzelne Bögen (3). Erfindungsgemäß ist eine Ansaugstrecke (24, 25) zwischen der Schuppeinrichtung
(10) und der Bremseinrichtung (17) zum Ansaugen und Weitertransport eines im Schuppenstrom nachlaufenden Bogens (3) in die Bremseinrichtung
(17) vorgesehen.
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